
Ik ben het helemaal niet met u eens!!!!!!!!!!!!!!!!!

Ik Hendrik Pieter Bodde ben woonachtig op het voormalige eiland Wieringen, geboren en getogen.
Wij hebben een hazenstand op Wieringen, die ongekend goed is, mede door een verantwoordelijke 
bejaging en dit al vele jaren, waar ik deel van uitmaak in onze combinatie: 
“”Jagerscombinatie Wieringen””.

Ik ben 77 jaar en bijna 60 jachtaktes verder, met ontzettend veel jachtdagen, met zoals u zult 
begrijpen, heel veel jagers in al die jaren.
Tot aan mijn pensioen ben ik 28 jaar jachtopzichter en onbezoldigd werkzaam geweest in de 
Wieringermeer, daar zijn 16 percelen, waarvan ik op 5 percelen, ± 6 duizend ha werkzaam geweest 
ben. Nu ben ik nog steeds iedere dag actief als veldverzorger.

Altijd heb ik steeds meegedaan aan de Wild- en Faunatellingen.

Tevens aan beheer- en schadebestrijding, met name de ganzen- vossen, kraaien, kauwen, duiven en 
hazen in de granen, sla, broccoli, witlof, bieten, grasland  en krokussen e.d.

Daarnaast komt het contact met de boeren en tuinders,  voor een goede samenwerking, om te 
voorkomen, dat schade aan de gewassen zouden kunnen ontstaan.

Als u voornemens bent om haas en konijn niet meer te kunnen bejagen, vrees ik dat stroperij 
weelderig zal gaan tieren en eventuele schadegevallen op eigen manieren opgelost zullen worden.

Tegenwoordig kun je gemakkelijk aan luchtdrukwapens komen en schadegevallen zullen op een 
andere manier opgelost worden.

Daar de politie door hun werkzaamheden en prioriteiten minder in de buitengebieden komen, is er 
veel minder toezicht en werkt stroperij in de hand.

Bij veel jagers zal de motivatie wegzakken en mogelijk afhaken om alleen een jachtakte, verzekering 
en huurovereenkomsten, te moeten betalen, om daarbij alleen aan beheer- en schadebestrijding te 
moeten voldoen.

Als de tellingen, door u, van de WBE’s wel waren meegenomen, had u een heel ander inzicht 
gekregen van het totaalbeeld van de hazenstand en tevens de afschotcijfers die bij Faunabeheer 
bekend zijn, van de vele afgelopen jaren, had u nog beter en betrouwbaar inzicht gekregen van de 
hazenstand.

Mijn advies is om een dagtelling en tevens een nachttelling daarbij te doen, de verschillen van dag en 
nacht liggen heel ver uit elkaar, daar het hoofdzakelijk nachtdieren zijn. 

Door het steeds toenemende verkeer worden veel zoogdieren aan- en doodgereden, w.o. ook de 
Faunasoorten. 
Wij zitten in een weidevogelgebied, met veel grutto’s, tureluurs, kievieten en scholeksters, maar de 
predatie is groot. 
Terrein beherende organisaties, zoals SSB laten geen beheer- en schadebestrijding in hun bossen en 
landerijen toe, bij ons.  Hierdoor komen er veel vossen en ganzen groot, die dan in de jachtvelden 
daar omheen, ontzettend veel last veroorzaken. 




